
Provincies moeten op zoek naar geld voor natuurbeleid
De provincies zullen vanaf volgend jaar zelf geld moeten vinden voor de werking van Regionale Landschappen en Bosgroepen. Dat
bevestigt het kabinet van minister Schauvliege nadat de Vlaams-Brabantse gedeputeerde Tie Roefs (Groen) de situatie eerder onder de
aandacht bracht. "De provincies krijgen een algemene besparing te verwerken die zich niet specifiek richt op het natuurbeleid", klinkt
het. "Ze zullen elk voor zich moeten kijken hoe ze daar uitvoering aan geven."
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De provincies zullen vanaf volgend jaar zelf geld moeten vinden voor de werking van Regionale Landschappen en Bosgroepen. Dat bevestigt het
kabinet van minister Schauvliege nadat de Vlaams-Brabantse gedeputeerde Tie Roefs (Groen) de situatie eerder onder de aandacht bracht. "De
provincies krijgen een algemene besparing te verwerken die zich niet specifiek richt op het natuurbeleid", klinkt het. "Ze zullen elk voor zich moeten
kijken hoe ze daar uitvoering aan geven."
Het kabinet van Milieuminister Joke Schauvliege bevestigt dat de provincies vanaf volgend jaar zelf geld moeten vinden voor de werking van
Regionale Landschappen en Bosgroepen. Begin dit jaar hevelde de Vlaamse overheid de bevoegdheid over hun werking over naar de provincies en de
middelen naar het Provinciefonds. In de betrokken sectoren heerst er grote onrust omdat het Provinciefonds vanaf 2015 afgeschaft wordt.
"Provincies hebben in het kader van de interne staatshervorming extra taken gekregen met betrekking tot Regionale Landschappen en Bosgroepen.
Zoals toen afgesproken werden de budgetten hiervoor overgeheveld naar het Provinciefonds zodat de provincies ermee konden doen wat ze wilden. In
uitvoering van het regeerakkoord werd het fonds op nul gezet. Provincies krijgen hierdoor een algemene besparing te verwerken die zich niet specifiek
richt op het natuurbeleid. Ze zullen elk voor zich moeten kijken hoe ze daar uitvoering aan geven", aldus een mededeling vanuit het kabinet-
Schauvliege.
De zaak werd dinsdag in de Vlaams-Brabantse provincieraad aangekaart door gedeputeerde Tie Roefs (Groen) die stelde de gang van zaken sterk te
betreuren. "We vinden dit alles heel jammer en hopen dat Vlaanderen het probleem, dat ze tegen eerdere afspraken in heeft doen ontstaan, zal oplossen.
Vlaanderen vraagt ons immers om verantwoordelijkheid op te nemen, maar claimt de centen als we nog geen vol jaar verder zijn. We vinden dit niet
getuigen van goed bestuur. Zelf hebben we op dit moment nog geen oplossing voor het probleem", aldus gedeputeerde Roefs.
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